機件機両 DISPATCH NO. HQL	L - 328			# 1 (m/)	
				200	
TEXEX SHIPPER	er 1951 (digital) - Ser Connection (digital) (digital) - Ser Connection (digital) (dig	at all break we have the	To recipe to the strategy to		
ali van					
收款人 CONSIGNEE	10 DE CONTROL DE CONTR	被	ONEA NOTIFY PARTY	para de la lacalitación de lacalitación de la lacalitación de la lacalitación de la lacalitación de lacali	
keiko		chang Yuchen			
SCRIM PLACE OF RECEIPT	MERRIX LOCAL VESS		THE PORT OF LOADING	and the state of the	
pumite, hingher		tote, maji, cx890, tota HUG-N/c (EWR)-cholsea			
SO THE PORT OF DISCHARGE	STREE PLACE OF TELLT	· Comment	THEM FREIGHT PAYABLE AT		
物類 包装精照和散荷	new York e	119	花順	80-60	
MARKS QUANTITY (P'RGS OF C	200001711111111111111111111111111111111		GROSS WEIGHT	MEASUREMENTS	
7	7 pieces dos	hes		27×38×4	
		un/V	k		
	In others.	pole.			
		in th fuith a	ord + Acceived by Hand laffernoon, 11.09 moment for Lund	. 201 y (, too)	
	代在人類形 Particulars	above declared by the SHIPPER			
無餘計基本關稅 INCONDITIONAL BASIC PRESENT CHARGES	慢進所級物品,其容器、包裝、成其它 上別計明形式。全部外觀完好無關。 非被貨地或即貨地在距離中另行加益。 提取負物或運車時。 而提交加益。 要、 除非本文另有限定。一旦接受技術	CURIDED on board the WESSE, the GOME, or the total number of containers or other packages or units emiserated below in apparent external good order and condition except as otherwise noted for transportation from the Part of Indufing to the Part of Dischary subject to the terms hereof. One of the original Bills of Inding must be surrendered duly endorse			
逐年、费劳纳以下实验理之上逐渐对 实理解。 证据形式。 MIPPEN'S declared value of 以表示,任务企业企业的企业企业。 以表示,不到多量还是一个最级。 表现在一个最级。 是一个是一个是一个是一个是一个是一个是一个是一个是一个是一个是一个是一个是一个是		in exchange for the GOUNG or Belivery Order unless otherwise provided herein. In accepting this Bill of Luding the MYIST expressly accepts and agrees to all its stipulations, exceptions and conditions whether written, stamped or princip, as fully as if a signed by the MYIST. IN WIDENS whereof the number of original Bills of Lading stated the low here been signed, one of which being accomplished. The other (so			
subject to payment of above	(建筑印刷品在背景有限)	to be void.	uling continued on the back berry		
extra charge. Metamber: no	医的神经原物品	比图美数和助图	THE R. P. LEWIS CO., LANSING MICH.		
ON & HISSME DAVE !	NUMBER OF ORIGINAL B(s)	L PLACE AND DATE OF ISS			
据注: 收拾人据注定、按数本接货采销10 下,包封物品的源火、按项以及接价部段负点 提供付付保险。	·····································	R SIGNED FOR		C to appropriate with the control of	
Note: The CEASIGNES's attention is as 12 and Clause 24 of this Waybill, the limited in respect of less of or dam offers to guarantees, but has an exce	alled to the fast according to Clauses IO : liability of the COURINE is, in mest cases age to the goods and delay. LIGHT LOGISTIS client track record.	:	00	as OXRIEI	
		h 160	.100	原理人等度	

HQL - 328

ali / elaine / keiko / elaine / yuchen

parasite, hong kong tote, muji, cx890, tote chelsea, new york city

7 tissue coated 1 pouch 27 x 38 x 4 centimeters

oct 15 – nov 9 2019 with Apples for yuchen and sandwiched clarities

It Was One Day Long Ago taut again a sutured song to draw dusk departures sliding each all filaments for A moon shorn transparency



3: 54pm 11/9/2019.

1974, May 1999, Sept. 1994, S

TIS) RECEIPTION OF GOIDS

REAL BROWN WHICH BROWN IN THE SHIPM

REAL BROWN IN THE SHIP BERT CODE NAME "BULL OF LADIN" MAY 1993, Sept. 1996 and June 2019 (Rebing 11,16HT LOGISTICS 数版 BULL OF LADIN ME PUBLISHED BY DISPLAY DISTRIBUTE 発表院1950年。 株在於1958年1月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月,1993年7月,1974年7月 包裝種類和數量 QUANTITY (P'KGS OR UNITS)

| MILEA MATERIAL OF BY Chang Luchen 收件人签章 before Bothing Luche Pandwicher 催作為牧件單位代理人 As agent (s) only to the CONSIGNEE of posses is to destroy to the construction of the construction o

199